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Referat af skolebestyrelsesmødet, torsdag den. 05. november 2020

• kl. 19.05: Godkendelse af referat fra sidste møde.
Referat godkendt.

• kl. 19.10: Elevrådet
Elevrådet har afholdt deres første møde i dette skoleår. Der vil blive valgt repræsentanter til 
skolebestyrelsen på det kommende elevrådsmøde.

• kl. 19.20 Opmærksomhedsområder i forbindelse med Covid-19:
• 5-6 indskolingselever har været ’nær-kontakt’ til en coronasmittet i hjemmet. Forældrene har været meget gode til at holde 

deres børn hjemme i den periode, som Sundhedsstyrelsen anbefaler. Der har derfor ikke været Covid-19 smittede elever 
på Skt. Klemensskolen. Skolebestyrelsen påpeger vigtigheden af, at der i klasserne bliver snakket om, at det at blive 
smittet med Covid-19, kan ske for os alle. Således at det at være Covid-19 smittet ikke bliver opfattet som et tema til 
drillerier blandt eleverne. Personalet på Skt. Klemensskolen oplever ikke, at dette Covid-19 er et tema for drillerier. 
Derimod tager Klasserne meget varmt imod de elever, der har været hjemme i selvisolation i nogle dage.

• Ensomme elever – færre fællesskaber. 
Personalet på Skt. Klemensskolen oplever ikke, at Covid-19 er årsag til ensomme elever og 
færre fællesskaber pt. Skoledagen og fritidsinteresser dyrkes som før nedlukningen i marts 
2020, da børn og unge under 21 år stadig kan gå til fritidsinteresser. 
Personalet er opmærksomme på, at situationen kan ændre sig, hvis en hel klasse eller 
afdeling bliver lukket ned for en periode. Alle årgange på skolen er i gang med at udarbejde 
planer for undervisning af klasser, der evt. hjemsendes grundet Covid-19 smitte. I disse 
planer skal der også inddrages tiltag i forhold til det sociale aspekt, hvis elever hjemsendes. 
Lærerne i udskolingen oplever ikke, at de unge mennesker socialt er plaget af Covid-19 
retningslinjerne. Eleverne har tværtimod svært ved at holde afstand. Medarbejderne giver 
udtryk for, at det i situationer kan være svært at holde afstand til eleverne, da de 
pædagogiske hensyn kommer i første række.

• Hvordan bliver sociale medier brugt under Covid-19
Skolebestyrelsen gør opmærksom på, at sociale medier kan bruges til udstilling af covid-19 
smittede. Medarbejderne oplever ikke dette som en aktuel problematik på skolen.

• Andet?
• I udskolingen er der flere elever, der har flere fraværsdage end de tidligere år. 

• kl. 20.00. Evaluering af alkoholpolitik - ligger på skolens hjemmeside.
Rusmiddelpolitikken blev opdateret. Opdateringen blev ikke færdig og genoptages på næste 
skolebestyrelsesmøde.

• kl. 20.30 Åben punkt? Morten refererede fra 
Fritidsudvalget. Harpiks på gulvet i hallen er fortsat en problematik.

• kl. 20.40 Kort nyt:
Arbejdstilsynet – Arbejdstilsynet har været på genbesøg, og arbejdet med de to 
opmærksomhedspunkter er blevet godkendt.



Udeområdet – Der er bevilget nyt asfalt til skolens parkeringsplads. Først lappes der huller på 
parkeringspladsen. Til sommer vil der blive lagt hel ny asfalt.
Nye forældres aften – Nye forældres aften blev i år afholdt som et cafémøde med 4 oplæg af 
pædagoger fra FSFO og 0. årgang samt ledelsen.
76 potentielle elever til indskrivning
38 elever er tilmeldt til Skt. Klemensskolen
3 elever er indskrevet på andre skoler
35 elever har skolen endnu ikke hørt fra 

• kl. 20.55 Evt.

Punkter der er i proces:
Elever i bad i gymnastik
Samarbejde med kontaktforældre (Niels og Morten).
Principper for åben skole, ny

Punkter til kommende møder: 
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen
Værdiregelsæt fra 2011
Brug af billeder på Skoleporten, fra 2008
Skole-hjem-samtaler (rammer)

Venligst Finn, Karin og Morten


